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No. 35569     


	January 29, 2015
	
	Le 29 janvier 2015

	
	
	

	Coram:  Abella, Karakatsanis and Wagner JJ.
	
	Coram : Les juges Abella, Karakatsanis et Wagner

	
	
	

	BETWEEN:

Federal Government Dockyard Trades and Labour Council (Esquimalt, B.C.) and Des Rogers

Applicants

- and -

Her Majesty the Queen in Right of Canada as Represented by the Attorney General of Canada and Attorney General of British Columbia

Respondents
	
	ENTRE :

Conseil des métiers et du travail des chantiers maritimes du gouvernement fédéral (Esquimalt (C.-B.)) et Des Rogers

Demandeurs

- et -

Sa Majesté la Reine du chef du Canada représentée par le Procureur général du Canada et Procureur général de la Colombie- Britannique

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]Pursuant to subsection 43(1.1) of the Supreme Court Act, the case forming the basis of the application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA039379, 2013 BCCA 371, dated August 19, 2013, is remanded to the Court of Appeal of British Columbia for disposition in accordance with Meredith v. Canada (Attorney General), 2015 SCC 2 and Mounted Police Association of Ontario v. Canada (Attorney General), 2015 SCC 1. 
	
	JUGEMENT

Conformément au paragraphe 43(1.1) de la Loi sur la Cour suprême, l’affaire à l’origine de la demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA039379, 2013 BCCA 371, daté du 19 août 2013 est renvoyée à la Cour d’appel de la Colombie-Britannique pour qu’elle statue en conformité avec les arrêts Meredith c. Canada (Procureur général), 2015 CSC 2 et Association de la police montée de l’Ontario c. Canada (Procureur général), 2015 CSC 1. 
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